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Můj sen? Aby si lidé města vážili 
ARCHEOLOG Šimon Kochan s jedním z nálezů při průzkumu dvoru objektu Masarykova náměstí 21. Již slepená nádoba 
z 16.-17. století, v níž mohli naši předci vařit.  Foto: Petr Klukan 

Archeologický průzkum měs-
tem rekonstruovaného domu 
Masarykovo náměstí 21 pro-
vádí se svým týmem archeo-
log Šimon Kochan z jihlavské 
pobočky Archaia Brno. 

Petr Klukan ז

S jakým očekáváním jste při-
šel zkoumat dům Masarykovo 
náměstí 21? S touhou, že objeví-
te něco nového, nebo jde pouze 
o rutinu? 

Domy v historickém centru města 
zkoumám archeologicky teprve tře-
tím rokem, takže pořád jsou to pro 
mě nové zkušenosti. Každý dům má 

svoje specifika, ale některé věci jsou 
podobné, takže se dá očekávat, že 
na dvorních nebo zadních traktech 
domů většinou bývají zahloubené 
středověké jímky, studny nebo hos-
podářské stavby. 

I když to bylo město, tak mělo v 
zadních traktech například pro-
vozy související s řemeslem. Jsou 

určité věci, které jsou podobné. 
Například jsou tu stopy velkých 
požárů ze 16. století. Tehdy byly 
domy z velké části dřevo-hliněné, 
jejich stěny byly vymazány maza-
nicí. Ta se při požáru vypálila, to 
jsou ty velké oranžové krusty pro-
pálené hlíny. 

 (Pokračování na str. 3)

Kariéru ve STANu dělat 
nechci, říká primátorka 
K. Koubová (Fórum Jihlava), 
která v prosinci rezignovala 
na post krajské zastupitelky. 
V něm byla na kandidátce 
STANu. 

Bylo vaše rozhodnutí rezigno-
vat náhlé, nebo ve vás zrálo delší 
dobu? 

Situace ve mně zrála od léta. Kan-
didovala jsem v Jihlavě za Fórum, to 
bylo na kandidátce STANu, s nímž 
jsme byli domluveni na spolupráci 
v krajských volbách. To jsem chtěla 
splnit, abych jako primátorka v kraj-
ském zastupitelstvu byla. Nicméně 
toto spojení generovalo další věci a 
necítila jsem se v pozici, že bych ve 
STANu měla pokračovat. 

Proč jste se se STANem rozešla? 
Není to kvůli programu, ale z růz-

ných důvodů to nechci rozmazávat. 
  (Pokračování na str. 8)

Primátorka: Moje 
místo je ve městě


